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Z OBRAD VII SESJI RADY GMINY  
SORKWITY 
z dnia 19 kwietnia  2019r.  
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PROTOKÓŁ  

z obrad VII Sesji Rady Gminy Sorkwity 
z dnia  19 kwietnia 2019r.  

  
Początek posiedzenia godz.900. 
Zakończenie obrad godz.1010 
Obecnych radnych 15 (załącznik nr 1 ) 
Lista  obecności sołtysów( załącznik Nr 2) 
Podjęto uchwały od  Nr VII/48/2019 do Nr VII/53/2019. 
 
 

Porządek posiedzenia. 
 

Dot. pkt. 1  Otwarcie sesji. 
 
Przewodnicząca  Rady Gminy Mariola Plichta - otwieram VII sesję Rady Gminy Sorkwity.                               
W naszym przypadku ustawowy skład Rady wynosi 15 radnych. Stwierdzam, że w sesji uczestniczy 15 
radnych, co stanowi kworum, przy którym Rada Gminy może obradować i podejmować prawomocne 
uchwały. Witam serdecznie wszystkich  zgromadzonych Pana Wójta Józefa Maciejewskiego, Panią 
Skarbnik, Panią Sekretarz, Mecenasa Jankowskiego, Przedstawiciela Komendy Powiatowej Państwowej 
Straży Pożarnej w Mrągowie Pana Bartłomieja Nalazek, kierowników jednostek organizacyjnych, sołtysów, 
radnych,  oraz pracowników urzędu. 
  
Dot. pkt.2   Zgłaszanie wniosków o zmianę w porządku obrad. 

. 
 Przewodnicząca Rady Mariola Plichta – odczytam porządek obrad dzisiejszej sesji i proszę                             
o zgłaszanie wniosków w porządku obrad.  

1.  Otwarcie sesji i ogłoszenie porządku obrad. 
2. Zgłaszanie wniosków o zmianę w porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 
4. Przygotowanie Gminy Sorkwity do sezonu turystycznego oraz stan bezpieczeństwa i porządku 

publicznego i p.poż. w Gminie Sorkwity.  
5. Głosowanie w sprawie przyjęcia rezygnacji z funkcji Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 
6. Powołanie Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej.  
7. Podjęcie uchwał w sprawie:  

a) zmiany budżetu Gminy Sorkwity na 2019 r. uchwalonego uchwałą Nr III/17/2018 z dnia                     
21 grudnia 2018r. 

b) ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę Sorkwity 
oraz określenia granic obwodów publicznych szkół podstawowych od dnia                                        
1 września 2019r.  

c) nabycia nieruchomości gruntowej położonej w miejscowości Sorkwity stanowiącej własność 
Skarbu Państwa. 

d) nabycia nieruchomości gruntowej położonej w miejscowości Kozłowo stanowiącej własność 
Skarbu Państwa.  

e) Przystąpienia Gminy Sorkwity do Związku Ochotniczych Straży Pożarnych Rzeczpospolitej 
Polskiej.  

f) udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla Powiatu Mrągowskiego.  
8. Interpelacje i wnioski radnych. 
9. Odpowiedzi na wnioski i interpelacje radnych. 
10. Informacja Wójta Gminy o pracach Wójta w okresie między sesjami. 
11. Sprawy różne. 
12. Zamknięcie sesji. 

 
Przewodnicząca  Rady Gminy Mariola Plichta  –proszę o zgłaszanie wniosków o zmianę                          
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w porządku obrad dzisiejszej sesji. Nie widzę. Stwierdzam, że porządek obrad został przyjęty. 

 
Dot. pkt. 3    Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji.  

 
 Przewodnicząca Rady Mariola Plichta - proszę o zgłaszanie uwag do protokołu                        
z ostatnich sesji. Protokół dostępny jest w Biurze Rady  i na stronie Biuletynu Informacji Publicznej Gminy 
Sorkwity.  
W związku z brakiem uwag Przewodnicząca Rady Gminy przeprowadziła głosowanie nad przyjęciem 
protokołu z ostatniej sesji. 
 
Głosowanie jawne: 
       Głosowało  - 15 radnych; 
                  „za” - 15 radnych. 
         „przeciw” – 0 radnych 
„wstrzymał się „- 0 radnych 
„nie oddanych” – 0 radnych 
 
 
Stwierdzam, że protokół z ostatniej sesji został przyjęty. 
 

Dot. pkt 4 Przygotowanie Gminy Sorkwity do sezonu turystycznego oraz stan bezpieczeństwa i 
porządku publicznego i p.poż. w Gminie Sorkwity 
 

Przedstawiciel Komendy Powiatowej PSP asp. Bartłomiej Nalazek- co do zabezpieczenia sezonu 
letniego , przede wszystkim  bazujemy na jednostkach OSP. Jeśli chodzi o jednostki OSP są  pewnego 
rodzaju braki sprzętowe i szkoleniowe , które cały czas staramy się jako Komenda Powiatowa weryfikować, 
naprawiać i podejmować  progi, które będą wzmacniały owe jednostki. W gminie Sorkwity mamy                         
4 jednostki 3 w systemie KSRG ( Rybno, Sorkwity i Warpuny) i jedna poza systemowa ( Gizewo).                         
Tak w skrócie wygląda nasze zabezpieczenie p.poż.  

Radny Zygmunt Duda-  jak w PPSP przedstawia się sytuacja zatrudnienia, czy macie braki kadrowe, bo 
wiem, że takowe istnieją. Nie ma zastępcy Komendanta. 

Przedstawiciel Komendy Powiatowej PSP asp. Bartłomiej Nalazek- jeśli chodzi o braki kadrowe  
bezpośrednio w PPSP na obecną chwilę wszystkie wakaty zostały zapełnione. Mamy jednego 
funkcjonariusza, który zadeklarował się i dołączy w nasze szeregi od sierpnia (mł. aspirant, absolwent szkoły 
w Poznaniu), oficer od czerwca i dwóch stażystów strażaków przyjmiemy jeszcze w tym półroczu. Nie ma  
z-cy Komendanta ale do czerwca, nie jestem pewien dokładnie ale ma być ten wakat zapełniony. Nie wiemy 
jak się to wszystko potoczy, bo stoi to pod znakiem zapytania.  

Radny Zygmunt Duda- jaka jest skala wypaleń traw? Czy to rośnie, czy jest tendencja zniżkowa? 

Przedstawiciel Komendy Powiatowej PSP asp. Bartłomiej Nalazek- statystycznie.. jeśli chodzi o obrót 
zdarzeń jest ich na szczęście mniej, wykres spada w dół. Jeśli chodzi o zdarzenia ogólnie nie tylko wypalanie 
traw wszystko idzie w dół. Są to statystyki z przeciągu 3 lat.  

 
Dot.pkt 5.Głosowanie w sprawie przyjęcia rezygnacji z funkcji Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 
 
 
Przewodnicząca Rady Mariola Plichta-  do Biura Rady wpłynęła rezygnacja Przewodniczącego Komisji 
Rewizyjnej z tej funkcji, została ona przyjęta. Dzisiaj musimy podjąć decyzję i wybrać nowego 
Przewodniczącego.  
W pierwszej kolejności musimy przeprowadzić głosowanie nad przyjęciem rezygnacji z funkcji 
Przewodniczącego.  Zatem- kto z radnych jest za przyjęciem rezygnacji Sylwestra Książkiewicza z funkcji 
Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej?  
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Głosowanie jawne: 
 
Głosowało -           15 radnych; 
                    „za” - 15 radnych. 
            „przeciw” – 0 radnych 
  „ wstrzymał się” - 0 radnych 
  „nie oddanych” –  0 radnych 
 
Stwierdzam, przyjęcie rezygnacji Sylwestra Książkiewicza z  funkcji Przewodniczącego Komisji 
Rewizyjnej.  
 
 
  Dot.pkt.6   Powołanie Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej.  
 
 
Przewodnicząca Rady Mariola Plichta- aby powołać Przewodniczącego musimy przyjąć zgłoszenia 
kandydatów. Proszę czy jest ktoś chętny? Oczywiści spośród członków Komisji Rewizyjnej. 
 
Radny Sylwester Książkiewicz- z racji tego, że zrezygnowałem z tej funkcji chciałbym na swoje miejsce 
zaproponować Stanisława Ochnik. 
 
Przewodnicząca Rady Mariola Plichta- czy Pan radny Stanisław Ochnik wyraża zgodę na kandydowanie?  
 
Radny Stanisław Ochnik- tak, wyrażam.  
 
Przewodnicząca Rady Mariola Plichta- czy ktoś jeszcze jest chętny? Proszę się zastanowić.. nie widzę. 
Zatem zamykam listę kandydatów  i dla formalności proponuje przegłosować zamknięcie listy kandydatów 
na Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej.  
 
Głosowanie jawne nad zamknięciem listy kandydatów na Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej 
 
Głosowało -           15 radnych; 
                    „za” - 15 radnych. 
            „przeciw” – 0 radnych 
  „ wstrzymał się” - 0 radnych 
  „nie oddanych” –  0 radnych 
 
Stwierdzam, że lista zgłoszeń kandydatów została zamknięta.  
Przewodnicząca Rady Mariola Plichta -przechodzimy zatem do wyboru Przewodniczącego Komisji 
Rewizyjnej; 
 
Głosowanie jawne nad wyborem Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej; 
 
Głosowało -           15 radnych; 
                    „za” - 14 radnych. 
            „przeciw” – 0 radnych 
  „ wstrzymał się” - 0 radnych 
  „nie oddanych” –  1 radnych 
 
Stwierdzam, że Przewodniczącym Komisji Rewizyjnej został Pan Stanisław Ochnik. Gratulujemy.  
 

 
 

PRZERWA 5 min 
( od 915 do 920 ) 
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Dot, pkt 7.   Podjęcie uchwał w sprawie 
 
Dot.pkt.7a - zmiany budżetu Gminy Sorkwity na 2019r. uchwalonego uchwałą Nr III/17/2018                                    
z dnia 21 grudnia 2018r., 

 
Skarbnik Gminy Sorkwity- A. Łuciuk – zreferowała proponowane zmiany do budżetu, szczegółowo 
omówione na posiedzeniu komisji w dniu 16.04.2019r. zmiana jest głównie związana z dotacjami z Urzędu 
Wojewódzkiego.  
Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta poprosiła o opinie komisji w tej sprawie : 
Komisja Budżetowa – pozytywnie opiniuje; 
Komisja Rolnictwa – pozytywnie opiniuje; 
Komisja Edukacji – pozytywnie opiniuje. 
 
 Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta - otwieram dyskusję: 
 
Z powodu braku dalszych głosów w dyskusji, Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta  przeprowadziła 
głosowanie nad przyjęciem w/w uchwały . 
 
 
Głosowanie jawne: 
Głosowało -           15 radnych; 
                    „za” - 15 radnych. 
            „przeciw” – 0 radnych  
  „ wstrzymał się” - 0 radnych 
  „nie oddanych” – 0 radnych 
 
Uchwała została podjęta.  

 
Dot. pkt.7b  - ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę 
Sorkwity oraz określenia granic obwodów publicznych szkół podstawowych od dnia 1 września 2019r.  
 
Dyrektor ZOSz Małgorzata Tumińska-  od 2012r na terenie naszej Gminy funkcjonowały dwa zespoły 
szkół, które z mocy ustawy w 2017r zostały przekształcone w szkoły Podstawowe, w których funkcjonowały 
jeszcze klasy gimnazjalne. Od września tego roku pozostaną już tylko szkoły podstawowe dlatego należy 
podjąć nową uchwałę określającą sieć publicznych szkół podstawowych. Obwody szkolne pozostają nie 
zmienione tzn. zarówno do szkoły w Warpunach jak i Sorkwitach przynależą te same miejscowości. Projekt 
uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Kuratora Oświaty.   
 
Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta poprosiła o opinie komisji w tej sprawie : 
Komisja Budżetowa – pozytywnie opiniuje; 
Komisja Rolnictwa – pozytywnie opiniuje; 
Komisja Edukacji – pozytywnie opiniuje. 
  
 
 
Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta - otwieram dyskusję: 
 
Z powodu braku dalszych głosów w dyskusji, Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta  przeprowadziła 
głosowanie nad przyjęciem w/w uchwały . 
 Głosowanie jawne: 
              Głosowało - 15 radnych; 
                        „za” - 15 radnych 
                „Przeciw”-   0 radny 
       „ wstrzymał się” - 0 radnych 
        „nie oddanych” – 0 radnych 
 
Uchwała została podjęta. 
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Dot. pkt 7c-  nabycia nieruchomości gruntowej położonej w miejscowości Sorkwity stanowiącej 
własność Skarbu Państwa 
 
Maria Rolczyńska- uchwała dotyczy nieruchomości w Sorkwitach oznaczonej nr 22, jak macie Państwo na 
załącznikach mapowych. Dostaliśmy propozycje od zarządcy Starostwa Powiatowego , zarządcy Skarbu 
Państwa o przejęcie tej nieruchomości. Szczegółowo wszystko zostało omówione na posiedzeniu komisji.  
 
Głosowanie jawne: 
      Głosowało - 15 radnych; 
                 „za” - 15 radnych. 
        „przeciw” –  0 radnych 
„wstrzymał się” - 0  radnych 
„nie oddanych” – 0 radnych 
 
Uchwała została podjęta. 
 
Dot. pkt 7d-  nabycia nieruchomości gruntowej położonej w miejscowości Kozłowo stanowiącej 
własność Skarbu Państwa.  
 
Maria Rolczyńska- w Kozłowie jest malutka działka , my prowadziliśmy podział tej nieruchomości bo tam 
gdzie wybudowana została przepompownia ścieków została przekroczona granica i ten kawałek 29 m 
musimy nabyć.  
 
Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta –poproszę o opinie komisji w tej sprawie : 
Komisja Budżetowa – pozytywnie opiniuje; 
Komisja Rolnictwa – pozytywnie opiniuje; 
Komisja Edukacji – pozytywnie opiniuje. 
 
Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta - otwieram dyskusję: 
 
Z powodu braku dalszych głosów w dyskusji, Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta przeprowadziła 
głosowanie nad przyjęciem w/w uchwały . 
 
Głosowanie jawne: 
     Głosowało    - 15 radnych; 
                  „za” - 15 radnych. 
          „przeciw” – 0 radnych 
„wstrzymał się” - 0  radnych 
 „nie oddanych” – 0 radnych 
 
Uchwała została podjęta.  
 
Dot. pkt 7e Przystąpienia Gminy Sorkwity do Związku Ochotniczych Straży Pożarnych 
Rzeczpospolitej Polskiej.  
 
 
Wójt Józef Maciejewski- wysoka Rado, szanowni państwo sprawa była omawiana na komisji ale wspomnę 
tylko, że intencja tej uchwały jest przystawienie do Związku OSP RP a konkretnie w charakterze członka 
wspierającego dla struktur wojewódzki Związku OSP. Wiadomo, że na terenie gminy funkcjonują                          
4 jednostki OSP -3 w systemie KSRG, 1 poza systemem i chcąc niejako podtrzymać trwającą od wielu lat 
współpracę ze strukturami związku, który przezywa w tej chwili ze względów obiektywnych określone 
trudności samorządy w tym również samorząd naszej gminy ma zamiar przystąpić w charakterze członka 
wspierającego do tego związku. Wiąże się to z opłaceniem rocznej składki, którą ustaliliśmy na 1000 zł.  
 
Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta –poprosiła o opinie komisji w tej sprawie : 
Komisja Budżetowa – pozytywnie opiniuje; 
Komisja Rolnictwa – pozytywnie opiniuje; 
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Komisja Edukacji – pozytywnie opiniuje. 
  
Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta - otwieram dyskusję: 
  
Z powodu braku dalszych głosów w dyskusji, Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta przeprowadził 
głosowanie nad przyjęciem w/w uchwały . 
 
Głosowanie jawne: 
       Głosowało - 15  radnych; 
                 „za” – 15  radnych. 
            „przeciw”- 0 radnych 
 „wstrzymał się” - 0  radnych 
 „nie oddanych” – 0 radnych 
 
Uchwała została podjęta.  
 
Dot. pkt 7f    udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla Powiatu Mrągowskiego.  
 
Skarbnik Anna Łuciuk- proszę państwa tak jak już wspominałam przy budżecie, wpłynęło do nas pismo z 
prośba o dofinansowanie zakupu karetki transportowej na zabezpieczenie potrzeb mieszkańców  powiatu, 
gmin jak i turystów.  Wartość zakupu tej karetki oszacowano na kwotę 235 000 zł, nasza gmina proponuje 
kwotę 10000 zł i taka kwotę zabezpieczyliśmy w budżecie, ale żeby móc przekazać tę dotacje potrzebna jest 
odrębna uchwała o udzieleniu dotacji celowej…także prosimy o podjęcie takiej uchwały.  
 
Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta –poprosiła o opinie komisji w tej sprawie : 
Komisja Budżetowa – pozytywnie opiniuje; 
Komisja Rolnictwa – pozytywnie opiniuje; 
Komisja Edukacji – pozytywnie opiniuje. 
  
Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta - otwieram dyskusję: 
  
Z powodu braku dalszych głosów w dyskusji, Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta przeprowadził 
głosowanie nad przyjęciem w/w uchwały 
Głosowanie jawne: 
       Głosowało - 15  radnych; 
                 „za” – 15  radnych. 
            „przeciw”- 0 radnych 
 „wstrzymał się” - 0  radnych 
 „nie oddanych” – 0 radnych 
 
Uchwała została podjęta.  
 
 
 
Dot. pkt 8  Interpelacje i wnioski radnych . 
 
Radna Maria Gałązka- nawiązując do wcześniejszej mojej prośby proszę o ustalenie mi dyżuru jako radnej 
, bo jest taka potrzeba i podanie numeru kontaktowego.  
Druga sprawa – czy poczyniono jakieś działania  odnośnie  naprawy drogi Jędrychowo- Janowo? Czy 
złożono jakis projekt do Wojewody?  
Wójt Józef Maciejewski- tak. Złożyliśmy dwa wnioski w ramach funduszu dróg lokalnych  i na ul. 
Ogrodową w Warpunach. Czekamy na rozstrzygnięcie.  
Radna Maria Gałązka - jeśli chodzi o drogi, ostatnio na komisji mówiliśmy o usunięciu zakrzaczeń i 
pozostawionych gałęzi przez Energię. 
Wójt Józef Maciejewski- wystąpiliśmy z pismem do Energii.  
Radna Maria Gałązka- jeszcze krótkie pytanie o rów w Maradkach. Mam nadzieję, że stosowne pismo 
pójdzie już po świętach.  
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Maria Rolczyńska- tak Pani Mario zostanie wysłane.  
 
Radny Sylwester Książkiewicz- proszę skontaktować się  z rejonem dróg i zgłosić drogę powiatową w 
Gizewie, aby zebrano pobocza, bo ulica robi się węższa i nie ma gdzie ściekać woda.  
 
Radny Zygmunt Duda- czy ZGK W Warpunach Sp z o.o dysponuje masa bitumiczną? Jeśli tak to proszę o 
załatanie dziur na ulicy Kwiatowej, Ogrodowej i Kościelnej. Jeśli będą wykonywane prace to proszę o 
powiadomienie mnie o terminie.  
Druga sprawa już kiedyś wnioskowałem- proszę o uzupełnienie skradzionych „czapek”                                z 
ogrodzenia na cmentarzu komunalnym w Rybnie. Z tego co wiem jakieś odszkodowanie za to było 
wypłacone.  
 
Radna Barbara Zmitrowicz- Wiszniewska- również prośba o poprawę stanu dróg, które wyglądają jak 
przysłowiowy „ser szwajcarski” , aby monitować zarząd dróg, żeby się zabrali za to, bo nie sposób jeździć 
bezpiecznie.  Chodzi o drogę  Cielądzka.  
 
Radna Zuzanna Świniarska- w sprawie hydrantów. Dzwoniono do mnie, nie są te nasze hydranty 
przeglądane, konserwowane. Np. w msc Borowe jest około 15 hydrantów , jeden prawdopodobnie jest 
czynny u mnie w miejscowości tez dawno nie były przeglądane i miałam sygnały, że trzeba by było to 
zrobić. Jeszcze miałam sygnał, że brakowało video sesji w trakcie sesji na BIP-ie i po drugiej sesji nie był 
wstawiony protokół. I także proszę o udostępnienie mojego numeru telefonu.  
 
Przewodnicząca Rady Mariola Plichta- przypominam radnym ,że jeśli chodzi o interpelacje bardzo proszę 
dostarczyć je na piśmie do biura rady w późniejszym terminie, jeśli Państwo nie składają ich podczas sesji.  
 
 
 
Dot. pkt 9. Odpowiedzi na wnioski i interpelacje radnych 
 
Przewodnicząca Rady Gminy odczytała odpowiedź na interpelacje radnego Cezarego Piotrowskiego złożoną 
do Urzędu Gminy Sorkwity  na piśmie w dniu 26.03.2019r. w sprawie pomocy finansowej dla parafii 
funkcjonujących na terenie Gminy (treść interpelacji i wniosków z uzasadnieniami oraz odpowiedzi 
dostępne są na stronie bip.gminasorkwity.pl w zakładce organy gminy→ rada gminy →interpelacje i 
zapytania. 
 
Dot. pkt 10 Informacja Wójta o pracach w okresie między sesjami.   

 
Od ostatniej sesji rady wydano 9 zarządzeń, przygotowano 6 projektów uchwał. Ponadto uczestniczyłem w: 
-  27.03 zebranie wiejskie w Sorkwitach- zmiana funduszu sołeckiego; 
-  28.03 spotkaniu FOWJM – temat przewodni to partnerstwo publiczno-prywatne.  
- 29.03 III samorządowy Dzień Sołtysa w Ostródzie; 
- 29.03 posiedzeniu Stowarzyszenia Szesnastka; 
- 05.04 objazd żwirowni wspólnie z Przewodniczącym Komisji Budżetu i Rolnictwa; 
 -05.04 rozmowach Sorkwickich w Kościele Ewangelicko-Augsburskim; 
- 08.04 I posiedzeniu Powiatowej Rady Rynku Pracy; 
- 08.04 posiedzeniu poświęconym sytuacji Szpitala Mrągowskiego; 
- 08.04 posiedzeniu oddziału Wojewódzkiego Związku OSP RP; 
- 09.04 spotkaniu roboczym  z Prezesem Firmy Eko w sprawie uszczelnienia systemu gospodarki odpadami i 
zwiększenia dyscypliny selektywnej zbiórki odpadów; 
- 10.04 objazd gminy w ramach komisji Rolnictwa, stan dróg gminnych; 
- 11.04 walnym zebranie Związku Gminy Warmińsko-Mazurskich ; 
- 17.04 zebranie sołeckie Gizewo – zmiana funduszu sołeckiego; 
 
 
Dot.pkt.11 Sprawy różne 
 
Radny Zygmunt Duda- chciałbym podziękować Prezesowi Zakładu za szybka reakcję naprawy bramki.               



 9 

I chciałbym aby zwrócić uwagę firmom, które wymieniają pomniki, aby zabierały elementy z rozbiórki bądź 
uczulić na to właścicieli. 
 
Radna Maria Gałązka- złożyła życzenia świąteczne.  
 
Do życzeń dołączył się Pan Wójt Józef Maciejewski i Przewodnicząca rady Mariola Plichta.  
 
Dot. pkt 12 Zamknięcie sesji. 
 
Przewodnicząca  Rady Gminy Mariola Plichta  zamykam VII Sesję Rady Gminy Sorkwity. 
 
 
  
 
 
 
 
    Protokołowała :                                                                                                              Przewodnicząca Rady Gminy 
  
      M.  Krawczyk                                                                                                                         Mariola Plichta  
 

 


